
Vragen en toezeggingen 12 nov. 2018. 

 

Wethouder Uitdewilligen:  

Wethouder Uitdewilligen: 

WMO: Voor de tarieven WMO kijken we naar oplossingen voor individuele gevallen, al 

kan niet worden toegezegd dat er aanpassingen kunnen worden gedaan. Daarvoor is de 

materie te complex. 

Reactie college/tijdpad: 

Jaarlijks ontvangen de aanbieders in december het addendum voor 2019. In het 

addendum 2019 is de indexatie conform CPI opgenomen. In 2019 wordt de 

basisinfrastructuur gevormd en wordt er opnieuw aanbesteed. In gesprekken met 

aanbieders is het tarief aan de orde geweest en de aanbieders die 11 september 

aanwezig waren hebben deze informatie in oktober via de mail ontvangen.  

Indien blijkt dat partijen ten opzichte van andere aanbieders er niet uitkomen, gaan we 

hierover in gesprek. Hierbij kijkend naar de bedrijfsvoering en bestaande afspraken van 

deze aanbieder en mogelijke oplossingen. Uitgangspunt hierbij is, dat het tarief voor alle 

partijen gelijk is aan het addendum 2019.  

Het voorstel om 1.3 toe te voegen neemt het college niet over. 

 

Wethouder Uitdewilligen: 

WMO: Er is al eerder toegezegd dat de term ‘clientondersteuner’ in de brieven aan 

clienten wordt aangepast. De wethouder gaat na of dit al is verwerkt. 

Reactie college/tijdpad: 

Ja, we informeren de inwoner over de mogelijkheden van cliëntondersteuning in de brief 

ter bevestiging van de afspraak voor een huisbezoek. Hierbij leggen we uit hoe de 

inwoner in contact kan komen met een cliëntondersteuner. 

Overigens zijn er meer momenten en manieren waarop we de cliëntondersteuning onder 

de aandacht brengen: 

De Via medewerker informeert de inwoner bij het aannemen van de melding. Zij geven 

vast de mogelijkheid van cliëntondersteuning aan. Een cliëntondersteuner kan de 

inwoner in het gesprek helpen om zijn/haar ondersteuningsvraag te verwoorden en 

keuzes te maken. Daarnaast informeert de klantmanager/ medewerker van het Sociaal 

Team nogmaals bij het maken van de afspraak voor het huisbezoek.  

Ook hebben wij een strip gemaakt om dit onderwerp nog meer onder de aandacht te 

brengen. Deze heeft in het gemeentenieuws gestaan.  

 

Woonvisie: Voor het proces van de Woonvisie komt er een memo naar de raad 

Reactie griffie: dit onderwerp zal deel gaan uitmaken van de integrale agenda 

van de raad en krijgt een proces a la SRA. 

 

Beleidsplannen: De wethouder zegt toe een korte notitie naar de raad te sturen in het 

geval beleid wordt verlengd.  

Reactie griffie: op verzoek kunnen dit soort notities worden geagendeerd door 

de raadscommissie. 

 

Wethouder Simonse: Voor de zomer 2019 vindt er een evaluatie plaats van het 

zorglandschap. Daarbij wordt ook de jeugdhulp op school meegenomen. 

Reactie college/tijdpad:  

 

Wethouder Wijnants: De themabijeenkomst arbeidsparticipatie wordt in het voorjaar 

van 2019 georganiseerd. 

Reactie college/tijdpad:  

 

 


